
 

Post Until 

張貼至 
22/10/2025   

This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile Apps 
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式 

 
Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司  

(PMC Licence Number物業管理公司牌照號碼 : C-191466) 

Club Bel-Air Bay Wing   貝沙灣灣畔會所:    2989 9000      general-club@pcpd.com 

Club Bel-Air Peak Wing 貝沙灣朗峰會所:    2989 6500      clubelair@pcpd.com 

 
            Island South Property Management Limited  南盈物業管理有限公司 (PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼 : C-191466) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    For further information, please contact Club Receptions at 2989 9000 / 2989 6500. Thank you for your 
    understanding and we apologize for any inconvenienced caused.                        
 

    如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500聯絡。不便之處，敬請見諒。 

 

Ref no.:  

CH/N/25/10/083 

 

09/10/2025 
 

 

To:  All Members 
致各會員： 

 

Partial Temporary Closure of  
Gymnasium Facilities at Club Bel-Air Bay Wing  

灣畔會所健身室設施局部暫停開放 
 

Please be informed that the gymnasium facilities at Club Bel-Air Bay Wing are temporarily close partially 
due to CCTV system upgrade as per table below. 

兹通知各住戶，灣畔會所健身室因進行閉路電視系統更新工程，健身室區域將於以下時段局部開放。 
 

 
AFFECTED AREA 

受影響範圍 

 
AFFECTED AREA 

受影響範圍 
Wednesday 
星期三 

Wednesday 
星期三 

Oct 

十月 

Oct 

十月 

22 22 

早上 9:00 am - 中午 12:00 nn 下午 1:00 pm - 下午 5:00 pm 
 

 
 
 
For further information, please contact Club Receptions at 2989 9000 / 2989 6500. Thank you for your 
understanding and we apologize for any inconvenienced caused. 
 

如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500聯絡。不便之處，敬請見諒。 
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